
Protokół Nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i  Spraw Samorządu 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 11 lipca 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tadeusz Brola - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Tadeusz Brola – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia, który 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Wytypowanie rolników do odznaczenia „Rolnik Gminy Opoczno w roku 2022”. 

4. Dowóz uczniów do szkół – ocena i wnioski. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty bez zmian.  

Ad. pkt. 3  

Wytypowanie rolników do odznaczenia „Rolnik Gminy Opoczno w roku 2022”. 

Sławomir Jakóbczyk – Dyrektor Wydz. Rolnictwa – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  



W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. Rol. Sławomir Jakóbczyk. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała wszystkie 

kandydatury zgłoszone do odznaczenia tytułem „Rolnik Gminy Opoczno w roku 2022”. 

Ad. pkt. 4 

Dowóz uczniów do szkół – ocena i wnioski. 

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Statkiewicz, radny Tadeusz Brola, Prezes MPK Robert 

Grzesiński. 

Tadeusz Brola – Przewodniczący Komisji – prosi o przygotowanie informacji dotyczącej ilości 

sprzedanych biletów MPK oraz za jaką kwotę, zakupionych przez uczniów szkól 

ponadpodstawowych. 

Marek Statkiewicz – radny – zwrócił się z prośbą do Prezesa MPK, aby w miarę możliwości 

linia kursująca do Wygnanowa została wydłużona do Krzczonowa.  

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski. 

Wiesław Wołkiewicz – radny – prosi o wykoszenie pobocza przy drodze gminnej na odcinku 

Dzielna – Wola Załężna. 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 09.45 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

       Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Tadeusz Brola 

 

Protokołowała:  

A. Firmowska  

Referent w Biurze Rady Miejskiej 



 

 


